

**Customer Consent Declaration Form on Receiving Materials Relating to Investment Services/ Products**  
**客戶收取投資服務/產品資料同意聲明表格**

**To: Fubon Bank (Hong Kong) Limited**  
**致: 富邦銀行(香港)有限公司**

Branch  
 分行

Please complete this form in block letters and return it to any of our branch. For enquiry, please contact our Customer Service Hotline at 2566 8181 during office hours or contact your Account Manager.  
 請用英文正楷填寫此表格。填妥表格後，請交往任何一間富邦銀行分行。如有查詢，請於辦公時間內致電本行客戶服務熱線 2566 8181 或聯絡閣下的客戶經理。

**Section 1 - Customer Information 客戶資料 (Please write in BLOCK Letters 請用正楷填寫)**

Customer Name(s) (English) 客戶姓名 (英文)

Customer ID Documents Number(s) 客戶身份證明文件號碼

**Section 2 - Customer Consent Declaration 客戶同意聲明**

Please tick the appropriate box where applicable. 請在適當的格子內填上「√」號。

- I/ We **agree** to provide my / our consent to Fubon Bank (Hong Kong) Limited to access and utilize my / our deposit-related information for providing Investment / Wealth Management services to me/us.  
 本人 / 我們**同意**富邦銀行(香港)有限公司使用有關本人 / 我們存款的資料，作為提供投資及財富管理服務之用。
- I/ We **do not agree** to provide my / our consent to Fubon Bank (Hong Kong) Limited to access and utilize my / our deposit-related information for providing Investment / Wealth Management services to me/us.  
 本人 / 我們**不同意**富邦銀行(香港)有限公司使用有關本人 / 我們存款的資料，作為提供投資及財富管理服務之用。

**Section 3 - Customer Signature 客戶簽署**

Please use authorized signature(s) filed with the bank. 請用留存於本行之正式簽署。  <div style="text-align: center; border: 1px solid black; border-radius: 50%; width: 40px; height: 40px; margin: 0 auto; display: flex; align-items: center; justify-content: center;">S.V.</div>	<b>For Bank Use Only 銀行專用</b>			
	<b>For Receiving Party Use Only</b>		<b>For Receiving Department Use Only</b>	
	Customer No.:	AO Code Input by:	AO Code checked by:	
	New AO Code:			
Customer Signature 客戶簽署	Approved by:	Consent flag Input by:	Consent flag checked by:	
Date 日期 _____	Date:	Date:	Date:	

請必須填寫表格上所有的資料欄目。 All of the information required in the form is mandatory.